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Zápis  

z 4. zasedání Akademického senátu UHK dne 3. května 2017 
____________________________________________________________ 

 
Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Miroslav Joukl, doc. Martin Šandera, dr. Daniel Jezbera, doc. 
Jaroslava Severová, dr. Daniela Květenská doc. Blanka Klímová, dr. Ivan Růžička, Mgr. Lukáš 
Vízek, dr. Miroslav Kappl, dr. Martin Kuneš, doc. Petr Grulich, doc. Petra Marešová, dr. Karel 
Myška, Lucie Grundmannová, Bc. Matyáš Strnad, Bc. Václav Kňourek, Bc. Zuzana Kučerová, Bc. 
Jakub Sofka, Markéta Havlová, Anežka Novotná, Jan Špriňar, Bc. Tomáš Rell, Adam Plachý, Bc. 
Lucie Pilařová, Martin Saidl, Radka Hysková. 
 
Omluveni: dr. Václav Bělík, Tomáš Dvořák, Bc. Gabriela Chalupníková. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, doc. Václav Janeček, prorektor, 
doc. Jan Kříž, prorektor, dr. Karel Kouba, prorektor, dr. Stanislav Klik, kvestor, prof. Josef Hynek, 
děkan FIM, doc. Pavel Trojovský, děkan PřF, dr. Pavlína Springerová, děkanka FF, doc. František 
Vaníček, děkan PdF, doc. Olga Sovová, zástupkyně ředitelky ÚSP, prof. Dana Musilová, 
proděkanka FF, Ing. Hana Šrámková, tajemnice FIM, Ing. Ivana Svobodová, tajemnice FF, Ing. 
Monika Kostrová, tajemnice PřF, Ing. Romana Albrechtová, tajemnice PdF, Ing. Helena Trhoňová, 
tajemnice ÚSP, Ing. Eva Špalovská, vedoucí EÚ. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 16 Volebního a jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila 
doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 25 členů 
(KAP 12 a SK 13 členů).  
 
Doc. Tomášková sdělila, že z předchozího zasedání vyplynul úkol svolat schůzi komor AS UHK, 
která proběhla dne 3. 5. 2017od 12.30 hod. 
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Jednací řád Vědecké rady FF UHK (předkládá Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, 
Ph.D., děkanka FF). 

2) Návrh rozpočtu UHK pro rok 2017 a střednědobý rozpočtový výhled pro roky 2018 - 
2019 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor UHK).  

3) Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2017 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor UHK). 

4) Výroční zpráva o hospodaření ÚSP UHK za rok 2016 (předkládá Mgr. Zuzana 
Truhlářová, Ph.D., ředitelka ÚSP).  

5) Různé. 
  

V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 12, SK 13, celkem 25. 
 
Hlasování: pro - 25, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 4. zasedání AS UHK byl schválen. 
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Bod 1. Jednací řád Vědecké rady FF UHK (předkládá Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, 
Ph.D., děkanka FF). 
 
Prof. Musilová seznámila přítomné s předloženým návrhem Jednacího řádu VR FF UHK, jehož 
aktualizace vyplývá z novely VŠ zákona. 
 
Dr. Joukl uvedl, že Legislativní komise AS UHK poskytla k dokumentu určité náměty, které 
nechává na zvážení předkladatele a doporučuje řád schválit.  
Prof. Musilová vysvětlila změnu obsahového rázu, kterou FF akceptovala, ostatní navržené 
formální úpravy provedeny nebyly. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Na jednání se dostavila doc. Jaroslava Severová, členka KAP; počet přítomných členů AS UHK: 
KAP - 13, SK - 13, celkem - 26. 
 
Hlasování: pro - 26, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Jednací řád Vědecké rady FF UHK. 
 
Bod 2. Návrh rozpočtu UHK pro rok 2017 a střednědobý rozpočtový výhled pro roky 2018 - 
2019 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor UHK). 
 
Na jednání se dostavila dr. Daniela Květenská, členka KAP; počet přítomných členů AS UHK: 
KAP - 14, SK - 13, celkem - 27. 
 
Prof. Kuča v úvodu ještě jednou poděkoval za vstřícnost AS UHK k odložení termínu předložení 
návrhu rozpočtu akademickému senátu. 
 
Dr. Klik prezentoval návrh rozpočtu UHK, vysvětlil úspory vzniklé sloučením poradenského 
centra a změny v rámci nakladatelství Gaudeamus a Univerzitní knihovny a navýšení celkových 
nákladů z důvodu uvedení nové budovy PřF do provozu (energie, zaměstnanci, pojistné, 
revize,…), povinného auditu účetnictví, atd. Kvestor upozornil na metodickou dohodu vedení 
univerzity vztáhnout náklady Technicko-provozního úseku nově k plochám, ne k počtu studentů 
a zaměstnanců součástí. Dr. Klik vysvětlil povinnost danou zákonem zpracovat a schválit 
střednědobý rozpočtový výhled UHK a požádal AS UHK rovněž o jeho schválení. 
 
Prof. Kuča uvedl, že náklady na UHK se dělí na rektorátní a fakultní a na jiných univerzitách i na 
celouniverzitní. Daným by se měla zabývat nová metodika rozpočtu, do které vstoupí mj. nová 
metodika MŠMT, GAČR a RVH UHK. Prof. Kuča sdělil, že fakulty obdrží z FPP finance na 
stipendia pro studenty doktorského studia. Rektor upozornil na projekty ESF a ERDF, které by 
měly po dobu řešení těchto projektů výrazně uspořit provozní náklady všech součástí univerzity 
včetně rektorátu a celouniverzitních pracovišť; UHK obdrží v průběhu 5-ti let 350 mil. Kč.  
 
Doc. Marešová tlumočila stanovisko Ekonomické komise AS UHK, která předložený návrh 
doporučuje schválit. 
 
Rektor představil rozpočet odsouhlasený všemi součástmi a předal slovo děkance, děkanům 
a zástupkyni ředitelky, kteří potvrdili, že se jedná o kompromis a návrh rozpočtu podporují. 
 
Diskuse se týkala nákladů TPÚ (dr. Jezbera, dr. Klik, Ing. Špalovská), funkčnosti a výdajů na PC 
UHK (T. Jirouch, dr. Klik), nájemní smlouvy na prostory Hudební katedry a Katedry výtvarné 
kultury a textilní tvorby (dr. Jezbera, prof. Kuča, dr. Klik) a budoucnosti ÚSP (dr. Květenská, prof. 
Kuča). 
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Hlasování: pro - 26, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil Návrh rozpočtu UHK pro rok 2017 a střednědobý rozpočtový výhled pro 
roky 2018 - 2019. 
 
Bod 3. Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2017 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor UHK). 
 
Doc. Sovová sdělila podstatu a výši návrhu rozpočtu ústavu, která činí přes 8 mil. Vysvětlila 
chystané změny v úvazcích a snahu získat příjmy i z jiných doplňkových zdrojů a činností. 
 
Doc. Marešová potvrdila souhlasné stanovisko Ekonomické komise AS UHK s předloženým 
návrhem. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 27, proti - 0, zdržel se – 0. 
AS UHK schválil návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2017. 
 
Bod 4. Výroční zpráva o hospodaření ÚSP UHK za rok 2016 (předkládá Mgr. Zuzana 
Truhlářová, Ph.D., ředitelka ÚSP). 
 
Doc. Sovová uvedla, že ÚSP v roce 2016 hospodařil při zapojení fondu provozních prostředků 
s mírným přebytkem, který byl převeden do fondu reprodukce majetku. 
 
Doc. Marešová tlumočila souhlasné stanovisko Ekonomické komise AS UHK s předloženým 
návrhem. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 27, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření ÚSP UHK za rok 2016. 
 
Bod 5. Různé 
 
Žádné body předloženy nebyly. 
 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Byl schválen program 4. zasedání AS UHK. 
2. AS UHK schválil Jednací řád Vědecké rady FF UHK. 
3. AS UHK schválil návrh rozpočtu UHK pro rok 2017 a střednědobý rozpočtový výhled 

pro roky 2018 – 2019. 
4. AS UHK schválil návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2017. 
5. AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření ÚSP UHK za rok 2016. 

 
O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 27 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 27, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
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Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 7. 6. 2017. 
 
 
 

 
V Hradci Králové dne 3. 5. 2017          doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                   předsedkyně AS UHK 
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